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Jegyzőkönyv 
 

 
Készült Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2011. április 27-én tartott 

üléséről 
 
Jelen vannak:  
Janovics István polgármester 
Dr. Józó Antal mb. jegyző 
Sulyok Krisztián pénzügyi gondnok 
Pogrányi Éva adóügyi főelőadó 
Nagy Lászlóné pénzügyi főelőadó 
Bazsó Anikó pénzügyi főelőadó 
 
Farkas Péter, Gál Istvánné, Pató Bálint, Takácsné Pogrányi Irén, Szabó Géza  (5 fő képviselő) 
Kószás Vendel Attila jelezte távollétét. 
Rossz Jánosné jegyzőkönyvvezető 
 
Meghívottként: 
Dr. Fekete Erika háziorvos 
Dr. Szabó Zsuzsanna fogorvos 
Hugl Olga védőnő 
 
Lakók részéről 3 fő 
 
Janovics István: Köszöntöm a megjelenteket, és megállapítom, hogy a képviselő-testületi 
ülés határozatképes. Mindenki megkapta az előterjesztéseket. Kérem, hogy aki az egyebek 
napirendi pontban szeretne hozzászólni, jelezze. 
 
Gál Istvánné: Egészségügyi szűrés tapasztalatairól. 
 
Takácsné Pogrányi Irén: Tojásgurítás, csődeljárással kapcsolatban. 
 
Dr. Józó Antal: A munkaterv szerint a hatósági munka 2010. évi tapasztalatairól szóló 3.  
napirendi pont elmarad, a végleges jegyző október 26-i ülésen tapasztalatai alapján beszámol. 
 
Szabó Géza: Javasolja a háziorvos, fogorvos, védőnő beszámolóját az első pontokba tenni. 
 
Neszmély Község Önkormányzatának képviselő-testülete 6 igen szavazattal, a következő 
napirendet fogadta el. 
 
 

20/2011. (IV. 27.) önkormányzati határozat 
A napirendek elfogadásáról 

 
1. A háziorvos 2010. évi munkájáról szóló beszámoló 
 
2. A fogorvos 2010. évi munkájáról szóló beszámoló 
 
3. Beszámoló a védőnői szolgálat 2010. éviben végzett munkájáról 
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4. Beszámoló a két ülés között történt eseményekről és a lejárt határidejű 
határozatok végrehajtásáról 

 
5. Az önkormányzat 2010. évi költségvetésének teljesítéséről szóló beszámoló 

elfogadása, a pénzmaradvány elszámolása 
 
6. A 3/2011. (II. 24.) Önkormányzati rendelet módosítása 

 
7. A „Duna-Vértes Köze Regionális Hulladékgazdálkodási Program” című pályázat 

dokumentációjának benyújtásához szükséges döntések meghozatala. 
 
8. Beszámoló a 2010. évi adózási tevékenységéről 
 
9. Egyebek 

 
 

1. A  háziorvos 2010. évi munkájáról szóló beszámoló 
 
Dr. Fekete Erika háziorvos beszámolóját elolvasás után, 6 fő igen szavazattal elfogadta a 
képviselő-testület. 
 
 

2. A fogorvos 2010. évi munkájáról beszámoló 
 
Dr. Szabó Zsuzsanna: fogorvos a beszámolóját a testület elé terjesztette, és jelezte, hogy 
olyan szerződést kötöttek 2006-ban, hogy a javítási költségeket az önkormányzat magára 
vállalta. 
Kérdése, hogy mikor teszik meg a javítási feladatokat. 
 
Janovics István: Megnézzük a szerződésben foglaltakat, és a dunaalmási polgármesterrel 
egyeztetnünk kell. 
 
Dr. Szabó Zsuzsanna fogorvos beszámolóját 6 fő igen szavazattal elfogadta a képviselő-
testület. 
 
 

3. Beszámoló a védőnői szolgálat 2010. évben végzett munkájáról 
 
Hugl Olga: védőnő előterjesztette a beszámolóját, és szóban még elmondta, hogy 2008 
óta látja el a védőnői feladatokat, és az óta sok változás ment végbe. Új változás, a 
helyben történő szűrővizsgálatok. Szakorvoshoz mehet mindenki, bárhol van a TAJ 
kártyája. Ortopédiai vizsgálat lesz a háziorvossal együtt, ezek benne vannak a védőnői 
költségvetésben. Nőgyógyászati szűrővizsgálatot az önkormányzat fizeti. Tavalyi évben 
16 gyermek született, az elmúlt 5 évben nem volt ilyen magas a születési létszám. 
 



 3

Hugl Olga védőnő 2010. évben végzett munkájáról szóló beszámolóját 6 fő igen 
szavazattal elfogadta a képviselő- testület. 
 

 
 

4. Beszámoló a két ülés között történt eseményekről és a lejárt határidejű 
határozatok végrehajtásáról 

 
Sulyok Krisztián: pénzügyi gondnok elmondta, hogy az adósságrendezéssel kapcsolatban 
nincs változás, kiemelten kezelik az önkormányzati adósságrendezést. 
 
Takácsné Pogrányi Irén: Novemberi végzéssel kapcsolatban kérdezi a vagyonmegosztást. 
 
Sulyok Krisztián: Fellebbezett az OTP, olyan ingatlant kapott, ami nem jegyezhető be a 
tulajdonjogába. 
 
Takácsné Pogrányi Irén: Kézbesítés hiányában az ítélőtábla? 
 
Sulyok Krisztián: Hilltopnak kiküldött végzést a 3. hitelező cég kapta meg, nem az őket 
képviselő Ruttkai ügyvéd. 
 
Janovics István: Tájékoztatatta a képviselőket, hogy a Vértesi Erdőgazdaságban dolgozó 22 
fő neszmélyi csoportot, kiváló minősítésben részesítették. Még 50 főt szeretnének felvenni, 
meg vannak elégedve a munkájukkal.  
 
Launai napok sorozat színvonalas volt, a szervezőknek köszöni a munkájukat. 
 
E-on fakivágása nem kevés munkát okozott nekünk, mi szállítjuk el a levágott fát. Költségeit 
kiszámoljuk. 
 
Kiírásra került a jegyzői pályázat. Következő testületi ülésen a pályázók meghallgatásra 
kerülnek.  
 
Április 16-ra falutakarítás volt meghirdetve, az egész falut és a Duna partját megtisztítottuk. 
Kevesen voltak, de látható munkát végeztünk. 
 
Tatai Kistérségi Társulás az áprilisi ülésén 450.000,-Ft-ot szavazott meg, a Hídverő nap 
megtartására, kérelem alapján.  
 
Gumitemető ügyében tanulmányt készítettem el, az Országos Katasztrófavédelmi Hivatalnak 
beterjesztettem képekkel, intézkedést kértem. 
 
Földhivataltól külterületi adatokat kértünk mezőőri járulékhoz. Rendeletet készítünk a 903 db 
ingatlan tulajdonos járulék beszedéséhez. 
 
Tojásgurítási rendezvény jól sikerült, családok voltak a versenyen. 
 
Pató Bálint: Kevesen voltak a hulladék összeszedésénél. 
 
Szabó Géza: Rétesfalva ügye hol áll? 
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Janovics István: Ott áll, ahol volt. Szénapajtát megbontották. 
 
Sulyok Krisztián: Terven kell gondolkodnunk, bérleti szerződés nem lesz, akkor vigyék az 
építményt. 
 
A beszámolóval kapcsolatban más hozzászólás nem volt. 6 fő igen szavazattal a képviselő-
testület elfogadta a beszámolót. 
 
 

5. Az önkormányzat 2010. évi költségvetésének teljesítéséről szóló beszámoló 
elfogadása, a pénzmaradvány elszámolása 

 
 
A képviselők megkapták az előterjesztést, a táblázatokat végignézték. Ezt követően, 
egyhangúlag az alábbi rendeletet alkották meg. 
 
 

4/2011. (IV. 27.) sz. Önkormányzati rendelet 
Az Önkormányzat 2010. évi költségvetésének teljesítéséről szóló beszámoló elfogadása, a 

pénzmaradvány elszámolása 
(A rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva) 

 
 

6. A 3/2011. (II. 24.) Önkormányzati rendelet módosítása 
 
Dr. Józó Antal: A Kormányhivatal jelezte, hogy a 3/2011. (II. 24.) Önkormányzati rendelet 
7. § (2) bekezdése törvénysértő, mivel a cafatéria összegének meghatározásával ezt a 
hatáskörét a képviselő-testület a jegyzőtől elvonta. Ezért javasolom az idézett jogszabályi hely 
hatályon kívüli helyezését. 
Ezt követően a Képviselő-testület megalkotta az alábbi rendeletet. 
 
 

5/2011. IV. 29.) Önkormányzati rendelet 
A 3/2011. (II. 24.) számú Önkormányzati rendelet módosításáról 

(A rendelt a jegyzőkönyvhöz csatolva) 
  
 
 

7. A „Duna-Vértes Köze Regionális Hulladékgazdálkodási Program” című pályázat 
dokumentációjának benyújtásához szükséges döntések meghozatala 

 
 
Janovics István: A Duna-Vértes Köze Regionális Hulladékgazdálkodási Program pályázata 
44. oldalon a neszmélyi részt mutatja, és az adatok nem fedik a valóságot, és javasoltam a 
tervezőknek, hogy a 3 hulladéksziget megmaradjon. 
 
 
 



 5

Sulyok Krisztián: Zöld hulladék jelentős része ki megy faluhelyen. 5 évre elfogadva a 
pályázat, a szolgáltató köteles elszállítani a hulladékot. Javaslata, ne szavazzunk evvel 
kapcsolatban. Helyi szeméttelep rekultivációja nincs benne. Az volt a lényege, hogy  a 
Kistérségi Hulladékgazdálkodási Társulásokat megszüntesse. 
 
Janovics István: Sok Önkormányzat nem fogadta el, kevés idő volt az átbeszélésre. 
Hiánypótlásra be lehet adni, ha nem fogadják el. AVE-val van szerződése az 
önkormányzatnak, ami 5-6 évig szól. A program gazdáját lehívni és tisztázni kell az ezzel 
kapcsolatos kérdéseket. 
 
3 nem szavazat és 3 tartózkodás mellett a Képviselő-testület a határozati javaslatot nem 
fogadta el. 
 

8. Beszámoló a 2010. évi adózási tevékenységről 
 

Sulyok Krisztián: A beszámoló a 2010. évi december 31-i állapotot tükrözi, a jelenlegi 
hátraléklista  az APEH-nak átadásra került-e? Aki juttatást kap, abból is le lehet vonni. 
 
Pogrányi Éva: Azóta csökkentek a hátralékok.  
 
Takácsné Pogrányi Irén: Adózók száma, az darabra  értendők? Gépjárműadókból  
származnak elmaradások? 
 
Pogrányi Éva: Az adózók db számban vannak, gépjárművet forgalomból kivonatni 1 év után 
lehet 
.  
Takácsné Pogrányi Irén: Egy épületre lehet-e két adót behajtani? 
 
Dr. Józó Antal: Külön van választva, magánszemélyek kommunális adó, vagy  építményadó. 
 
A képviselő-testület a 2010. évi adózási tevékenységről szóló beszámolót, 6 fő igen 
szavazattal elfogadja. 
 
 

9. Egyebek 
 

Gál Istvánné: Egészségügyi szűrésnél időt kellett kérni, többen nem jutottak be a vizsgálatra. 
 
Janovics István: Aki nem került sorra, kétszer jönnek még, lehet jelentkezni, meg fogjuk 
hirdetni. 
 
Gál Istvánné: Templomi buszmegállóban a szemetet szétdobálják. 
 
Janovics István: Hetente kétszer szedik a szemetet a buszmegállókból. 
 
Neszmély Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2011. évi munkatervében május 18-
án közmeghallgatás szerepel. Kérem a képviselőtársaimat, hogy álljanak rendelkezésre 
Szakmai programot nem szeretnék, lakossági panaszokkal kell foglalkozni. Kultúrházban 
szeretném tartani.  
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Mivel több kérdés, észrevétel nem volt, Janovics István polgármester az ülést bezárta. 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
 
Janovics István          Dr. Józó Antal 
polgármester              mb. jegyző 
 
 
 
 
 
 

 
 


